
 Tingperiode 2018-21  HK møte 38 
__________________________________________________________________________________ 
 
Møte   Hoppkomitemøte  
Tid   Onsdag 19.05.21 kl 17 – 20.00 
Sted   Teams 
Innkalt(teams) Kristian Brenden(KB) Anette Sagen (AS), Christian Inngjerdingen (CI), Jon Ola 

Skrutvold (JOS),Anniken Mork(AM) 
                                            
 
Fra adm(teams) Clas Brede Bråthen (CBB), Ståle Villumstad (SV); Tore Øvregård(TØ) 
Forfall JOS 
Referent/Møteleder Alf Tore Haug (ATH),  
  

 
 
REFERAT 

0 
 
 
 

Habilitet 
 
Det var ingen som ble ansett for å være inhabile  

Ansv Frist 

1 Referat HK møte 37 godkjent og lagt ut tidligere   

2 
 
 

Orientering fra sportsjef 
Gjennomgang av sesong evaluering. 
Gjennomgang av landslagsuttak- Et landslag 
Bekymring for den økonomiske situasjon kan påvirke 
internasjonal renndeltakelse, men det ble likevel 
understreket viktigheten av deltakelse i internasjonale 
renn i sommer blant annet fordi det er viktig å fange opp 
signaler om endret utstyrsfokus og kontrollprosedyrer.  

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

3 Nytt fra FIS 
Gjennomgang av aktuelle saker som har vært til 
behandling i kalenderkomiteen og hoppkomiteen. 
Det har vært lagt ned et solid arbeid for å støtte opp 
under Norges 2 forslag vedr: 
-Renntilbud for kvinner 
-Skiflyvning for kvinner 
Vi kan si at vi har lykkes med å bedre renntilbudet som 
også inkluderer flere fellesarrangement kvinner og 
menn. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Vi har ikke lykkes med å få skiflyvning på programmet i 
21/22 sesongen,men vi kan i allefall si at vi er nærmere 
en positiv beslutning for neste sesong 22/23 
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5 

Planer for sommerhalvåret-rekruttering og 
samlinger 
Det jobbes aktivt med samlinger for yngre etter 
samme modell som i fjor. 
TØ arbeider aktivt med å stimulere 
regionansvarlige for å organisere 
lokale/regionale treninger og samlinger 
 
 
Renntilbud sommer 
 
Det planlegges hovedlandsrenn og hopptreff 
iaug/sept med klasseinndelingsom for 20/21-
sesongen 
NC -sommerhoppuke i august i 
Vikersund,Gjerpenkollen og Hasselbakken. 
Ytterligere renn under planlegging 
(midtstua,Lillehammer++)   
 
 
 

 
 

 

 
TØ 
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Plast i Holmenkollen-status 
Presentasjonen i skistyret var god -full støtte 
 
Det er avtalt møte med Oslo kommune for å avklare 
videre fremdrift mhp tippemiddelsøknad. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



7 Økonomi-revidert budsjett-sponsorstatus 
 
Revidert budsjett ble godkjent av skistyret under 
forutsetning av dekning av usikrede inntekter i 
størrelseorden 2-2,5 MNOK innen 1.juni. 
Selv om vi ser det sannsynlig at vi skal klare å sikre 
inntektene, blir det understreket at det foreligger 
betydelige utfordringer. Det betyr at vi må være 
forberedt på en runde med kostnadskutt som er en 
ekstra utfordring i en OL sesong. 
HK gir anerkjennelse for at det jobbes knallhardt i 
administrasjonen  både med eksisterende og nye 
sponsorer, men også med kostnadsbudsjettet for å 
gjennomføre sesongen som planlagt 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

      8 Neste møter 
Ny møteplan vedtas etter fagmøte(10.juni) og 
Skiting(12.juni) 
 

  

      9 Program fagmøte ble gjennomgått og godkjent 
Ståle sender programmet separat 

  

    10            HK`s time 
Diskusjon som Omhandlet  bl a rekruttering 
 
ATH oppsummerer tiltak fra intern arbeidsprosess 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 


